
Närvarande: 

Lars Henriksen, ordförande 

Lina Falk, sekreterare  

Bernt Augustsson, kassör 

Jan Larsson, adj. kansliet, varpakonsulent 

 

 

 

 

Protokoll nr 1 fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2025-04-08 

 

§ 1. Mötets öppnande. 

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte.  

§ 2. Fastställande av dagordning. 

Mötet beslutade att godkänna dagordningen.  

§ 3. Protokolljustering. Protokoll 2025-02-13. 
Protokollets beslut gicks igenom och godkändes därefter. 
 
§ 4. Skrivelser 
Postlistan har bifogats dagens sammanträde och godkändes. 
 
Åtgärdslistan som har justerats, gicks igenom och godkändes därefter.  
 
§ 5. Licenser/Övergångar  
Inga aktuella övergångar att hantera. 
 
§ 6. Rapporter 
Ordförande 

• 20/3. Deltagit på årsmöte med Hästskovarpaförbundet 
• 27/3. Styrelsemöte med SVF. Teamsmöte 
• 28/3. Till Stockholm inför Förbundsmöte och Styrelsemöte. 
• 29/3. Deltagit på Förbundsmöte. 
• 29-30/3. Styrelsemöte/Kick off möte inklusive konstituering. 
• 4/4. Tagit del av information från Gotlands Varpaförbund. (Berne Appelqvist). 

Information gällande arrangörskap till SM-tävlingar 2025. Samt verksamhetsplan 
2025-2026. 

• Löpande arbete 

Sekreterare 

• Deltagit på samt skrivit protokoll för styrelsammanträde 250327 
• Deltagit på samt skrivit protokoll för förbundsmöte 250329 
• Deltagit på samt skrivit protokoll för styrelsemöte 250329-250330 

Kassör  

● Tittat över budget vad gäller hur vi bör bokföra ej nyttjade bidrag 



● 1/4 möte med Yvonne på RF-Sisu för tillgång till Fortnox och genomgång av av 
diverse 

● 1/4 kort möte med Janne L om Idrott Online mm 
● 4/4 samtal med Emma Järlö  
● Resultatrapport bifogas mötet 
 

 

Varpakonsulenten 

Har gjort: 

• Förberett Svenska Varpaförbundets årsmöteshelg 
• 20/3. Deltagit på årsmöte med Hästskovarpaförbundet 
• 27/3. Styrelsemöte med SVF. Teamsmöte 
• 28/3. Till Stockholm inför Förbundsmöte och Styrelsemöte 
• 29/3. Deltagit på Förbundsmöte 
• 29-30/3. Styrelsemöte/Kick off möte inklusive konstituering 
• Arbetat och fått godkänt ny handlingsplan för Antidoping 
• Uppdaterat åtgärdslistan 
• Jobbar med verksamhetsplan 
• Löpande arbete 

 
 

§ 7. SM 2025 och framåt 

Janne tar kontakt med Per Löfkvist för att få boka in ett möte kring lottning och seedning 

inför SM. 

 

§ 8. Ekonomi 

Inget nytt. 

 

§ 9. Beslut om inköp 

VU beslutade om inköp till en ny dator till kassör Bernt Augustsson samt officepaketet för 

att kunna få ner skrivbordsapparna på datorn. Bernt återkommer till nästkommande VU 

sammanträde med en prisuppskattning.  

 

§ 10. Nabben 

Nabben nr 2/25 har manusstopp den 15 maj. En uppmaning att samtliga skriver någonting 

till kommande Nabben.  

 

§ 11. Förbundsmötet 

Inget nytt. 

 

§ 12. Övriga frågor 

VU beslutade att Bernt som förbundskassör ska ha ett kreditkort kopplat till förbundskontot. 

 



§ 13. Nästa VU-möte  

Nästa VU-möte blir den 6 maj. 

§ 14. Mötets avslutning. 

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och avslutade därefter mötet. 

 

8 april 2025 

 

Ordförande Lars Henriksen   Sekreterare Lina Falk 

 

_____________________   ____________________ 

 


